
 

PREGUNTES DEL PARTIT POPULAR AL PLE DE SETEMBRE 

 

1) Portem varis mesos amb la barana de la nacional II trencada, a prop 

del Mercadona, i amb desperfectes a la part baixa del carrer Pau 

Costa produït per diversos accidents. Com es troben les oportunes 

reparacions per part de les assegurances? Perquè es triga tant a dur-

les a terme? 

 

2) Davant els últims incidents produïts al voltant dels pisos de protecció 

oficial del Pla dels Frares: s’ha reunit el govern amb l’agencia de 

l’habitatge a Catalunya? S’ha reunit el govern amb els diferents 

cossos de seguretat per parlar de la seguretat en aquesta zona? Pensa 

el govern convocar una reunió monogràfica amb tots els actors 

implicats per tractar el tema a fons? 

 

3) S’ha decidit quan es farà la retirada del transformador al costat del 

CAP i on s’ubicarà? Qui haurà d’assumir el cost del trasllat? 

 

4) Fa varies setmanes que l’obra del mur del carrer Olivar a la Plana del 

Paraiso estan aturades perquè l’Ajuntament es va demorar en el 

pagament de les factures a l’empresa. Quants diners se li devien a la 

empresa en el moment de la seva retirada? Perquè no se li pagava? 

L’empresa tornarà a reprendre l’obra? Si no es així, en quin moment 

es troba la represa de l’obra? 

 

5) Com es troba l’elaboració del plec de condicions del manteniment de 

parcs i jardins? Per quina data està previst la seva aprovació? 

 

6) Segons ens va informar l’alcalde, hi ha una quantitat de diners que 

queden per gastar als diferents parcs de la nostra vila. En quins parcs 

pensa el govern invertir i de quina forma? 

 

7) Per quina data està prevista la poda de l’arbrat a Arenys de Mar? 

Quina és la empresa que farà els treballs? Quin cost té? Està previst 

que es podin els plataners de la riera? 



 

8) Durant les últimes pluges vam veure trossos de gespa del camp de 

futbol baixar pel Rial Sa Clavella. Els tècnics han avaluat l’estat de la 

gespa del Bernat Coll? Quina és la conclusió a la que han arribat? 

 

9) A la zona industrial hi ha senyals verticals per anunciar publicitat. Qui 

gestiona aquestes senyals? Quan fa que no s’anuncia ningú? Val la 

pena mantenir aquestes senyals en aquesta zona? 

 

10) Després de la incidència que vam patir el passat diumenge amb 

el clavegueram i les paraules del regidor Massuet en què manifesta 

que hi ha diferents trams amb deficiències. Té previst el govern fer un 

pla per invertir en el clavegueram en els propers anys? 

 

11) El passat divendres la directora de Ports i exalcaldessa, senyora 

Moreno, va manifestar que s’està redactant el projecte del pas 

subterrani a l’antiga Guardia Civil i que l’Ajuntament pagarà la meitat 

del cost de l’execució. Té previst el govern quan serà aquest cost? 

 

12) Com es troba el procés d’estabilització dels treballadors de 

l’Ajuntament? Quantes places s’han estabilitzat fins ara? Quantes en 

queden per fer? 

 

13) Quants diners considera l’Arca del Maresme que necessita 

demés per fer un bon servei de recollida de brossa a Arenys de Mar? 

 

14) Quina és la mitja de quilos que recull la brigada a la setmana de 

bosses mal tretes al carrer? Quants treballadors i hores diàries es 

dediquen? 

 

15) Durant els darrers dies hem observat que les obres de la nova 

biblioteca estan aturades. Ens pot dir el govern quin es el motiu? 

 

 


